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Abstract (en)
The mixer for flowable compositions is provided with a rotating plate (2), a container carrier (1) having a container (4), and a housing (3). The
container carrier (1) and the housing (3) are arranged at an incline with respect to the rotating plate (2), the container carrier (1) being drivable about
its own axis, in the opposite direction to the direction of rotation of the rotating plate (2). Balancing of such a mixer is performed by a compensation
mass (3a), arranged diametrically opposite and situated in the housing (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Mischgerät für fliessfähige Massen weist eine Drehplatte (2), einen Behälterträger (1) mit Behälter (4) und ein Gehäuse (3) auf. Der
Behälterträger (1) und das Gehäuse (3) sind gegenüber der Drehplatte (2) schräg angeordnet, wobei der Behälterträger (1) um seine eigene
Achse, gegenläufig zur Drehrichtung der Drehplatte (2) antreibbar ist. Das Auswuchten eines derartigen Mischgerätes erfolgt durch eine diametral
gegenüberliegend angeordnete, sich in dem Gehäuse (3) befindliche Ausgleichsmasse (3a). <IMAGE>
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